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 Pan  
 Jacek Jaśkowiak 
 Prezydent Miasta Poznania 

 

I N T E R P E L A C J A  

 
w sprawie naliczania podatku od nieruchomości 

 
 Szanowny Panie Prezydencie, 
 
 uprzejmie proszę o podjęcie działań mających na celu przyspieszenie wydawania decyzji o naliczonym 
podatku od nieruchomości. Zgłosili się do mnie mieszkańcy, którzy wskazują, że kupili w Poznaniu 
nieruchomość dwa lata temu, dokonali zgłoszenia nabycia, jednakże opłaty dotyczące podatku otrzymali 
dopiero po 2 latach. Podobnych informacji otrzymuję znacznie więcej co do opóźnień z naliczaniem 
podatku. Podobna sytuacja miała miejsce z ustalaniem opłat z tytułu wykupienia nieruchomości z 
użytkowania wieczystego. Oprócz podjęcia działań mających na celu przyspieszenie obsługi postępowań 
podatkowych proszę o informację czy w/w opóźnienia wynikają z braków kadrowych wydziału? Czy też z 
uwagi na zbyt mała ilość etatów w wydziale ds. podatków? 
 
          Z poważaniem  

 (-) Przemysław Plewiński 

Przemysław Plewiński 
Radny Miasta Poznania 
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